
Na een intake gesprek en een eerste meting begon ik een beetje sceptisch aan deze 

behandelmethode. Ik had al zoveel geprobeerd… 

Maar toch, na een aantal behandelingen bleef de migraine uit en ging ik me steeds beter 

voelen. Ik heb na de eerste behandelingen nooit meer migraine gehad! Oftewel: het werkte 

voor mij. Ik ben heel blij en dankbaar dat ik met Neurofeedback ben begonnen en dat ik van 

mijn migraine af ben. De kleinschalige praktijk van mw. Schuttenbelt heb ik als bijzonder 

prettig gevonden. De behandeling werd echt op mij afgesteld en bijgesteld” 

  

 


